



Wildsight



Wildsight EcoStewards Program

Project Accomplishments:

- Delivery of 13 unique stewardship projects.
- 336 students, 13 teachers, and dozens of volunteers learned about a conservation issue, used investigative and problem solving skills to find a solution to the issue and completed a hands-on stewardship action project.
- Hundreds of youth in the Columbia Basin participated in a EcoStewards program. The result will hopefully include life-long behaviours consistent with managing and conserving natural resources for sustainable use and enjoyment of present and future generation

WHC GRANT

\$8,000.00

SUBVENTION D'HFC



CONNECT CANADIANS TO NATURE



ENGAGE YOUTH IN CONSERVATION



PROVIDE CONSERVATION EDUCATION

Wildsight

1. Programme EcoStewards de Wildsight

Réalisations du projet :

- Réalisation de 13 projets d'intendance uniques.
- Au total, 336 élèves, 13 enseignants et des dizaines de bénévoles se sont familiarisés avec un problème de conservation, ont utilisé leurs compétences en matière d'enquête et de résolution de problèmes pour trouver une solution et ont mené à bien un projet d'action pratique de gestion de l'environnement.
- Plusieurs centaines de jeunes du bassin du Columbia ont participé à un programme EcoStewards. Il en résultera, nous l'espérons, des comportements qui dureront toute la vie et qui seront compatibles avec la gestion et la conservation des ressources naturelles en vue d'une utilisation durable et de la jouissance des générations actuelles et futures.

